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Burmistrz Miasta i Gminy Kolbuszowa

Rada Miejska Kolbuszowa
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Petycja mieszkancow wsl

drogi w okolicy domow.
Werynia os. Podlesie w sprawie oiwietlenia

Szanowny Panie Burmistrzu i Rado Miejska zwracamy siq z proibq o monta2 o6wietlenia w

ilo5ci 3 lamp w odlegio6ci Srednio co 100m na zlokalizowanych wzdlu2 drogi slupach

energetycznych. Brak o5wietlenia jest szczeg6lnie uciq2liwy wieczorami, a zwlaszcza w
sezonie zimowym, kiedy to szybko robi siq zmierzch i btqka siq dzika zwierzyna le5na, kt6ra

niszczy nawierzchnie drogi.

Monta2 oiwietlenia w znaczqcy spos6b wptynie na poprawe bezpieczefstwa, komfort
mieszkaflc6w oraz poprawe funkcjonowania spolecznoSci lokalnej.

W trosce o dobro mienie i zdrowie mieszkafic6w naszego osiedla prosimy o pozytywne

rozpatrzenie naszej pro6by oraz nadanie biegu sprawie.

7 g6ry dziqkujemy za pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku.

Mieszkafcy oraz u2ytkownicy drogi w miejscowo5ci Werynia Podlesie
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